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DR. GRAEME FRANCIS
Percussion | Percussions
DEVELOPING ARTIST STREAM 
VOLET ARTISTE EN DÉVELOPPEMENT

A native of Prince Edward Island, Canada, Dr. Francis is a music educator with over twenty years of experience teaching students and 
professionals of all levels. His positions have included The College of St. Rose, Hartwick College, Rensselaer Polytechnic Institute, and 
The University of Texas at San Antonio. He has presented at numerous conferences and festivals, including the National Convention 
of Percussion Pedagogues, the Percussive Arts Society International Convention, Texas Music Festival, and Texas Music Educators 
Association. 

Graeme is also a versatile percussionist, equally in demand with professional orchestras, chamber groups, and jazz groups. He has 
performed with the Austin, San Antonio, and Albany Symphony Orchestras, Victoria Bach Festival, Cactus Pear Music Festival, The 
Glimmerglass Festival, SOLI Chamber Ensemble, and Austin Chamber Music Center. His various jazz projects have seen him featured 
at clubs and festivals throughout the US and Canada, including performances at Carnegie Hall, The Apollo Theatre, and The Majestic 
Theatre. Dr. Francis proudly endorses Yamaha, Zildjian, Vic Firth, and Remo percussion products. 

For more information about Dr. Francis’ musical endeavors, visit GFpercussion.com.
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Originaire de l’Île-du-Prince-Édouard au Canada, le Dr Francis est un pédagogue musical qui possède plus de vingt ans d’expérience 
dans l’enseignement auprès d’étudiants et de professionnels de tous niveaux. Il a occupé des postes au College of St. Rose, au Hartwick 
College, à l’Institut polytechnique Rensselaer, ainsi qu’à l’Université du Texas à San Antonio. Il a donné des présentations dans de 
nombreuses conférences et festivals, notamment à la National Convention of Percussion Pedagogues, au Percussive Arts Society 
International Convention, au Texas Music Festival et à la Texas Music Educators Association. 

Graeme est également un percussionniste polyvalent, aussi recherché par les orchestres professionnels que par les ensembles de 
musique de chambre et les groupes de jazz. Il s’est produit avec les orchestres symphoniques d’Austin, de San Antonio et d’Albany, ainsi 
qu’au Victoria Bach Festival, au Cactus Pear Music Festival, au Glimmerglass Festival, avec l’ensemble SOLI et l’Austin Chamber Music 
Center. Ses divers projets jazz l’ont mené dans des clubs et festivals d’un bout à l’autre des États-Unis et du Canada, notamment pour 
des prestations au Carnegie Hall, au Apollo Theatre et au Majestic Theatre. Le Dr Francis est fier d’endosser les produits de percussion 
Yamaha, Zildjian, Vic Firth et Remo. 

Pour en savoir plus sur ses projets musicaux, visitez le site GFpercussion.com.


